

Russian: UNlcert® I–Course description

The course **leads to B1 level language competence**, according to the Common European Frame of Reference. Students

- ▶ enhance their knowledge of the fundamental rules of Russian
- ▶ improve elementary competences in spoken and written language
- ▶ will be able to communicate in selected situations of everyday life and study
- ▶ further develop cultural and intercultural knowledge

Цели курса UNlcert® ориентированы на уровень B1 Общеввропейских компетенций владения иностранным языком. После окончания курса студенты:

- ▶ владеют основными базовыми структурами и средствами выражения русского языка,
- ▶ обладают элементарными навыками устной и письменной речи,
- ▶ способны к простому общению в избранных бытовых и академических ситуациях,
- ▶ в данных рамках обладают культурной и межкультурной компетенцией.

Topics and situations covered in the course include:

- ▶ Everyday activities and student life, place of residence and study, leisure and holidays, future plans, body and health, the geography and cities of Russia, Russian public holidays and customs
- ▶ Navigating everyday and study situations, using public transport, asking and giving directions; buying tickets, reserving rooms, and similar services; making appointments, referring to time and place; using cultural facilities for leisure pursuits

Из содержания:

- ▶ Темы: Ежедневные занятия и студенческие будни; место проживания и место учёбы; свободное время и каникулы; планы на будущее; тело и здоровье; география и города России; русские праздники и обычаи
- ▶ Ситуации: Ориентация в повседневной жизни и в университете; пользование общественным транспортом; описание дороги; организация и проведение встречи; указание времени и места; путешествия; свободное время и посещение культурных мероприятий; покупка билетов, бронирование номера в гостинице и другие услуги; описание квартиры.

Contact

Prof. Dr. phil. habil. Renate Belentschikow
✉ renate.belentschikow@ovgu.de

Course registration

Available courses

The currently available courses for Russian can be found [here](#).

Course fees



OVGUinternational
Incoming - Outgoing - Erasmus+